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RTS- Lekari se spremaju za najgori scenario, korona je kao lutrija – neko će 

proći sa curenjem nosa, a neko će završiti na respiratoru  

BLIC- "POSTOJE DVA IZLAZA" Dr Kon o uvođenju novih mera, pomenuo i 

KOVID PROPUSNICE: Medicinski deo štaba je jednoglasan, sledeće nedelje 

brojka prelazi 1.500   

BLIC- Beba od 10 dana ZARAŽENA KORONOM na lečenju u "Mišoviću": Dr 

Ostojić: "Pre samo dve nedelje imali smo NULA PACIJENATA, ali broj obolele 

dece se povećava"  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Lekari se spremaju za najgori scenario, korona je kao lutrija – neko će proći sa curenjem nosa, a neko 

će završiti na respiratoru 

Doktorka Tatjana Adžić Vukičević, direktorka kovid bolnice u Batajnici, rekla je za RTS da je koronavirus, 

nažalost, kao lutrija: neki prođu sa lakim simptomima, a neko završi na respiratoru. Oko hiljadu 

novoobolelih u avgustu me baš brine, mi smo spremni za najgori scenario, a nadam se da do toga neće 

doći, istakla je doktorka i još jednom apelovala na sve da se vakcinišu. 

Mnogi epidemiolozi tvrde da zaraženi dolaze najčešće sa letovanja, i da su to uglavnom nevakcinisani 

građani. 

Doktorka Tatjana Adžić Vukičević, direktorka kovid bolnice u Batajnici rekla je, gostujući u Beogradskoj 

hronici, da broj zaraženih vrtoglavo raste i da je danas blizu hiljadu novoobolelih, što je veoma brine. 

"U mojoj bolnici pre sedam dana bilo je pedeset pacijenata, a sada je sto pedeset, u intenzivnoj nezi je 

dvadeset pet pacijenata, od kojih je petnaest intubirano", naglasila je Adžićeva. 

Prema njenim rečima, u kovid bolnici u Batajnici otvorena je Intenzivna nega 2, sutra se otvara 

Poluintenzivna 6, a u ponedeljak osam i devet, kako situacija ne bi zatekla bolnicu i lekare nespremne. 

Ona je navela da su zdravstveni ranici u skafanderima, da se ne bave onim za šta su se školovali i bezbroj 

puta je apelovala da se ljudi vakcinišu. 

"Tako nam je bilo lepo pre šest nedelja, imali smo samo tri pacijenta u intenzivnoj nezi. Ljuta sam što 

nismo iskoristili priliku da se vakcinišemo, a posebno na zdravstvene radnike koji se nisu vakcinisali", 

istakla je doktorka. 



 
 

Dodala je da je ovo nepredvidiv virus, opstao je dve godine, i evidentno je da se vakcinacijom jedino 

možemo boriti protiv njega. 

Kada je reč o pacijentima u kovid bolnici u Batajnici, kaže da više od 90 odsto njih nije vakcinisano, i da 

najčešće pacijenti dolaze sa odmora, goruće je crnogorsko primorje, ali i naši državljani koji dolaze iz 

inostranstva gde žive i rade. 

Navodi da se neretko događa da se hospitalizuje cela porodica, imamo mini epidemije u samim 

porodicama. 

Ističe da je virus jednako opasan, bez obzira na to koja je varijanta – delta, lambda, brazilski ili londonski 

soj. 

"Ljudi koji leže kod nas su 90 posto na kiseoničkoj potpori. Obično su to muškarci, 70, 80 posto na 

bolničkom lečenju su muškarci između 40 i 50 godina koji nisu vakcinisani, i oni su najteži bolesnici", 

navela je dr Tatjana Adžić Vukičević. 

Istakla je da svi koji se nalaze u bolnici, kažu da će se – čim izađu iz bolnice – vakcinisati. 

"Ovo je neka vrsta lutrije, neću baš ja da se razbolim, ali svi treba da pođu od toga šta ću ako se to meni 

desi", navela je. 

Dodala je da najmlađi pacijent ima 24 godine. Došla je sa letovanja u Crnoj Gori i u subotu ide kući, ali su 

dobili još jednog mladog pacijenta sa 27 godina. 

"Nažalost, ovo je lutrija, neko će da prođe sa lakim simptomima, a neko će da završi na respiratoru. Broj 

oko hiljadu novoobolelih u avgustu me baš brinei. Mi smo spremni, spremamo se za najgori scenario, a 

nadam se da do toga neće doći", istakla je doktorka i još jednom apelovala na sve da se vakcinišu. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

"POSTOJE DVA IZLAZA" Dr Kon o uvođenju novih mera, pomenuo i KOVID PROPUSNICE: Medicinski 

deo štaba je jednoglasan, sledeće nedelje brojka prelazi 1.500 

Korona brojke divljaju opet iz dana u dan, tako je za nešto više od nedelju dana duplirana cifra 

novozaraženih. Dok iz Kriznog štaba najavljuju da četvorocifreni broj osoba sa koronavirusom iziskuje 

uveođenje pooštrenih mera, epidemiolog Predrag Kon navodi da je skok prirodan tok epidemije. 

- Kada imate razna slavlja i proslave, istina, vremenski uslovi nisu pogovdovali osptanku virusa, ali sve 

ukupno je došlo do pojačanja njegovog potencijala. Od juna se to prati i jasno je bilo da će doći do ovog 

nivoa. Moramo da shvatimo da bez mera i veće vakcinisanosti nećemo moći lako da izađemo na kraj i 

moramo da se pomerimo i prihvatimo to - navodi dr Kon. 

Kod delta soja koji je dominantan, razlike nema sa simptomima u odnosu na stare sojeve, kaže on. 

- Pominje se ređe javljanje gubitak čula, ali nema značajnije promene osim da se ova varijanta virusa 

prenosi brže, sa jedne osobe na sedam, pa čak i više od sedam, dok je prvi soj iz Kine bilo na jedan, dva - 

podsetio je Kon. 

Kaže da je važno reći da dominira delta soj u uzorcima s kraja juna i početka jula. 

- Svedoci smo ozbiljnog nepoštovanja mera u poslednjih mesec dana, situacija je takva da ona zahteva 

ozbiljno konsultovanje. Medicinski deo Kriznog štaba, dolazimo do saglasnosti da insistiramo na 

sastanku da bi se prodiskutovalo. Postoje dva racionalna izlaza, jedan je da se razmisli da li je zaista 

nemoguće uvesti kovid propusnice, što je preporuka javnog zdravlja širom sveta, a ako se ne prihvata 



 
 

tako nešto, nema drugog izlaza osim restrikcija. Ne možemo da se ponašamo kao da se ništa ne dešava 

jer će sledeće nedelje brojka preći 1000, ako ne i 1500 zaraženih - upozorio je epidemiolog. 

Kon je pojasnio da kovid propusnica podrazumeva da vakcinisani građani imaju pravo odlska na 

proslave, u restorane, a oni koji nisu moraju da se testiraju ili moraju da nose maske. 

 

 

Beba od 10 dana ZARAŽENA KORONOM na lečenju u "Mišoviću": Dr Ostojić: "Pre samo dve nedelje 

imali smo NULA PACIJENATA, ali broj obolele dece se povećava" 

Načelnica Dečje klinike KBC Dragiša Mišović dr Olivera Ostojić kaže da se blago povećava broj dece koja 

su na bolničkom lečenju zbog kovida 19, i da je među obolelima i beba od deset dana koja je došla sa 

zaraženom majkom. 

Ona je za Euronews Srbija navela da je Dečje odeljenje u Mišoviću pre dve nedelje bilo potpuno prazno, 

da nisu imali pacijenata, a da sada imaju pet-šest pacijenata na bolničkom lečenju. 

"Bili smo pre dve nedelje sa nula pacijenata. Disktretno se povećava broj zaražene dece, ali nije 

alarmantno. Deca dolaze s blažim simptomima. Dolaze iz unutrašnjosti. Dobili smo i bebu od 10 dana 

koja je došla sa mamom koja je zaražena. Kreću da dolaze i najmanja deca, koja dobijaju infekciju od 

roditelja", kaže dr Ostojić. 

 


